
（武汉）LOA阿根廷成都大使馆盖章

产品名称 （武汉）LOA阿根廷成都大使馆盖章

公司名称 深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部

价格 400.00/份

规格参数

公司地址 深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B
栋1楼

联系电话  15913941040

产品详情

代理各国大使馆认证，各类公证书，商会证明书，各类CO\FA\FF\FTA\FP\FS\FR\FL等产地证。认证价格
合理，可以收到证书扫描件确认后付款，无任何后顾之忧；是您外贸路上的助跑者！

  

联系人：程丹   15913941040  QQ：2623880699

阿根廷LOA大使馆盖章

我国内地文书送国外使用，只办-理外国驻华大使馆的大使馆盖章可以吗？

答：不可以。因为外国驻华大使馆不掌握我国国内公证/书或其他文书出证机构的签字或印章备案，难以
核实文书真伪，所以要求文书必须先经盖章处或外交部委托的地方外办盖章，而后外国驻华大使馆再确
认盖章处或地方外办的印章、签字属实。

 

我国内地文书送国外使用，办-理大使馆盖章对文书有何要求？

答：根据司法部有关规定，涉外公证/书只能由涉外公证处出具，在证词、格式、用纸等方面都有专门规
定，而且必须有译文。普通公证/书不能办-理大使馆盖章，不能送往国外使用。此外，对申请办-理大使
馆盖章的涉外公证/书和商业文书，不同的文书使用国驻华大使馆在审核时有不同的要求。外交部认证司
会及时将所掌握的外国大使馆的新要求通报有关文书出证主管机*关，提醒其在出具文书时考虑文书使用
国的相关要求。因此，当事人在向有关机构申请出具文书时，应该明确告知文书拟送往使用的country、
使用目的及其他相关信息，以便相关机构准确出。

“大使馆盖章”越来越多地被一些country用作货物进口的非关税贸易壁垒措施。为突破国外非关税贸易



壁垒，我司采取应对措施，免去烦锁中转流程，一手作；帮助出口企业办-
理“大使馆盖章”，使货物顺利出口。

Documents from the mainland of my country can be sent abroad for use only. Is it possible to handle the stamp of the
embassy of the foreign embassy in China?

Answer: No. Because foreign embassies in China do not possess the signatures or seals of China’s domestic
notarial/document or other document issuing agencies, it is difficult to verify the authenticity of the documents, so the
documents must first be stamped by the stamp office or the local foreign affairs office entrusted by the Ministry of
Foreign Affairs. Then, the foreign embassy in China confirmed the seal and signature of the stamp office or local
foreign affairs office.

Documents from the Mainland of my country are sent abroad for use. What are the requirements for the stamping of
the embassy?

Answer: According to the relevant regulations of the Ministry of Justice, the foreign-related notarization/documents
can only be issued by the foreign-related notary office, and there are special regulations on testimony, format, paper,
etc., and there must be a translation. Ordinary notarization/booking cannot be done-the embassy stamped it, and it
cannot be sent abroad. In addition, for foreign-related notarizations/documents and business documents that are
stamped by the application-management embassy, different document-using embassies in China have different
requirements during examination. The Certification Department of the Ministry of Foreign Affairs will promptly
notify the relevant document issuance supervisors* of the new requirements of foreign embassies, and remind them to
consider the relevant requirements of the country where the documents are used when issuing the documents.
Therefore, when applying for the issuance of documents to the relevant agencies, the parties should clearly inform the
country, purpose of use, and other relevant information that the documents are intended for use, so that the relevant
agencies can accurately issue them.

"Embassy stamps" are increasingly used by some countries as non-tariff trade barriers for the import of goods. In order
to break through the foreign non-tariff trade barriers, our company has taken countermeasures to avoid the hassle of
transferring the transit process and made it all in one hand; to help export enterprises manage the "embassy seal" to
make the goods export smoothly.
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